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Wloclawek, dnia 14.03.2019r.

PREZYDENT MIASTA WLOCIAWEK

Dr Marek Wojtkowski

INTERPELAOA

Szanowny Panie Prezydencie.

W imieniu mieszkafic6w Wfoctawka zwracam siq z pro$bq o uwzglqdnienie w

planie remont6w na 2019r. - naprawq nawierzchni ronda im. ks. [erzego

Popielus zki (przy Tamie). Obecna nawierzchnia iest w stanie kryrycznym i

wymaga niezwlocznei naprawy.

Z powaianiem

fi 1*t lJ.


